
 

 

 

HSB BRF 
TRÄDET I NORSBORG  

KALLELSE TILL FÖRENINGSTÄMMA 
2023-11-21 KL.19:00  

Plats: Hallunda Folketshus BRF Trädet 
i Norsborg  

Registrering för stämman görs på plats i folketshus mellan 

kl.18:00 – 18:50. För att kunna starta i tid ber vi er göra er registrering till stämman så tidigt 

ni kan. Gärna innan kl.18:30. 

Program: Stämmoförhandlingar enligt stadgarna samt se bifogad dagordning  

ATT BO I BOSTADSRÄTT  

Det innebär att bo till självkostnad med inflytande och demokrati. Det är Du, tillsammans med de övriga 

medlemmarna i bostadsrättsföreningen, som ska bestämma. Ett bostadsområde kan bli bättre och bättre. För 

detta krävs medverkan av dem som bor där. På FÖRENINGSSTÄMMAN behandlas föreningens ekonomi, 

dess verksamhet och medlemmars krav och önskemål.  

Kom till stämman och tag tillvara Dina intressen och rättigheter. Kan Du inte själv som bostadsrättshavare 

närvara kan Du skicka ett ombud. Du kan använda fullmakten nederst på sidan. Ombud kan vara valfri 

person. Du har även möjlighet att om det behövs ta med ett biträde.  

Välkommen till stämman!  

       

  

 
 



 

 

TRÄDET I NORSBORG  

FULLMAKT  

En fullmakt används då en medlem inte själv kan närvara vid föreningsstämman, medlemmen kan då skicka 

ett ombud istället.  

OMBUD  

Ombudet ska ha en skriftlig, daterad fullmaktshandling i original som ska lämnas in på föreningsstämman. 

Fullmakten gäller i ett år från det att den blivit underskriven, om den inte återkallas tidigare. Fullmakten 

behöver inte vara bevittnad. Ett ombud får endast företräda en medlem  

För _________________________________________ att vid föreningsstämman i HSB 

bostadsrättsförening _________________________________________ 

den _____/_____20___ föra min talan och utöva min rösträtt.  

_________________________________________ Ort datum  

_________________________________________ Underskrift fullmaktsgivare  

_________________________________________ Namnförtydligande  

_________________________________________ Lägenhetsnummer (Ej lantmäterinummer)  

_____________________________________________________________________ Bevittnas av två 

personer  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

HSB BRF 
Trädet i Norsborg  

DAGORDNING  

BRF Trädet i Norsborg 2023- 11-21  

1. Ordinarie föreningsstämma  

1. föreningsstämmans öppnande  

2. val av stämmoordförande  

3. anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare  

4. godkännande av röstlängd  

5. fråga om närvarorätt vid föreningsstämman  

6. godkännande av dagordning  

7. val av två personer att jämte stämmoordföranden justera protokollet  

8. val av minst två rösträknare  

9. fråga om kallelse skett i behörig ordning  

10. val av nya stadgar version 2023 

11. av medlemmar anmälda ärenden som angivits i kallelsen 

12.  föreningsstämmans avslutande.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Till stämman inkomna motioner: Motion 1 och 2 behandlade 2023-05-22 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Svar till Sofia Cali, Motion 1. 
Styrelsens svar: Tack för din motion. Att i tvättstugan ställa dit fler maskiner är inte 
helt enkelt. Man måste förbereda för el och avlopp, vilket kräver ombyggnationer. Inget 
beslut är idag taget på att avgiftsbelägga tvättstugan, men kan komma i framtiden. 
Styrelsen ser inget hinder i att presentera kostnaden för maskiner som byts ut. Det kan 
vara bra för medlemmarna se vad de betalar för. 

 
Styrelsen föreslår stämman att bifalla första attsatsen och avslå attsats två 
(tillgodose fler maskiner) och tre (presentera tidsplan).  

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Svar till Sofia Cali, Motion 2, samt motion: Kostnaden för årsstämmorna 
Styrelsens svar: Tack för din motion. En stämma har inte bara en kostnad för lokaler 
och en eventuell fika. Alla kostnader som hör till stämman blir bokförda som 
stämmokostnader exempel på kostnader som kan höra till stämman är funktionärer, 
vakter, tryckkostnader, juridiskt sakkunniga, mm. Ju mer man behöver jobba med en 
stämma vad gäller förberedelser, hålla ordning, svara på juridiskt svåra motioner, ju 
mer kostnader drar föreningen på sig till stämman. Vi redovisar kostnaden enligt 
gällande praxis. Att siffrorna stämmer är kontrollerat av revisor.  

Styrelsen föreslår stämman avslå motionen  

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Sofia Cali, Motion 3. 
Styrelsens svar: Tack för din motion. Styrelsen väntar på att få göra ansökan för 
elstödet. När vi sen får det utbetalt vet vi inte. Det stöd som betalas ut kommer givetvis 
att i någon form komma till medlemmarna. Hur vet vi inte idag. Dock så är det så att ju 
mer administration som krävs för en återbetalning ju mindre kan betalas ut, (då 
bidraget går åt till administrationskostnader.) Att hålla en stämma är även det en stor 
utgift sett till det bidrag som kommer in.  

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen  

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Sofia Cali, Motion 4. 
Styrelsens svar: Tack för din motion. Att man ska kunna hyra lokal i föreningen är 
något styrelsen fått många förfrågningar om. Kojan (föreningslokalen på vickervägen 
2) har tidigare gått att hyra. Kojan är efter en vattenskada nyligen återställd. I 
föreningen har vi idag ett antal projekt i gång där vi använder kojan som möteslokal, 
lunchrum mm. Men dessa projekt börjar bli klara. Styrelsen är inte mot att testa hur det 
skulle fungera att hyra ut Kojan. Men att man under hösten tittar på hur ett sådant 
upplägg skulle se ut, både vad gäller tid och avgift.  

Styrelsen anser motionen besvarad.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Sofia Cali, Motion 5. 

Styrelsens svar: Tack för din motion. Värme och vatten ingår i avgiften idag. Den avgift 

föreningen tar ut av sina medlemmar bygger på de kostnader vi har för att bo i våra 

fastigheter. Om man vill bryta ur delar av avgiften som till exempel värme eller vatten så 

kommer det föregås av ett stämmobeslut. Det kommer också högst troligt att vara så att man 

sänker avgiften i samband med att man bryter ut valda delar ur grundavgiften. Att stämman 

ska fatta ett beslut idag om vilka ekonomiska beslut som ska fattas under en framtid på fem 

år är orimligt då vi inte har en helt klar prognos under denna femårsperiod. Det kommer 

alltid att vara så att de som bor i, eller nyttjar exempelvis lokaler i föreningen bär 

kostnaderna. Styrelsens uppgift är att sköta föreningens ekonomi och kommer både att höja 

och sänka avgifterna utifrån föreningens utgifter. 

 

Styrelsen anser de två första attsatserna besvarade samt föreslår att stämman avslår 

förslaget att inte höja avgiften inom näst kommande fem åren.  



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Svar till Motion Kostande för årsstämmorna samt Sofia Cali Motion 2. Styrelsens svar: 
Tack för din motion. En stämma har inte bara en kostnad för lokaler och en eventuell 
fika. Alla kostnader som hör till stämman blir bokförda som stämmokostnader exempel 
på kostnader som kan höra till stämman är funktionärer, vakter, tryckkostnader, 
juridiskt sakkunniga, mm. Ju mer man behöver jobba med en stämma vad gäller 
förberedelser, hålla ordning, svara på juridiskt svåra motioner, ju mer kostnader drar 
föreningen på sig till stämman. Vi redovisar kostnaden enligt gällande praxis. Att 
siffrorna stämmer är kontrollerat av revisorer.  

Styrelsen föreslår stämman avslå motionen  



 

 



 

 

 
 

Svar till Motion: Angående röstning om ansvarsfrihet  

Styrelsens svar: Tack för din motion. ”Lag (”2018:672) om ekonomiska föreningar 
reglerar bl a jävsfrågor vid föreningsstämma, närmare bestämt i 6 kap 37 § om jäv som 
motionären har uppmärksammat i motionen. Av lagregelns första stycke punkten 2 
följer bl a att en medlem som är styrelseledamot inte får rösta vid föreningsstämman i 
fråga om ansvarsfrihet avseende sig själv.  

Om beslutet på föreningsstämman fattas med acklamation, dvs utan votering, anses 
beslutet ha fattats av icke jäviga medlemmar. Det  
 

innebär att medlem som är styrelseledamot anses ha röstat endast i fråga om övriga 
styrelsen och inte sig själv. Det är först om votering begärs som man behöver ta reda 
på eventuellt jäviga medlemmar. Om beslutet har fattats med acklamation kan man 
även för tydlighetens skull notera i protokollet att beslutet anses har tagits av de icke 
jäviga medlemmarna.  

Föreningsstämman kan besluta om man vill rösta om hela styrelsen på en gång 
alternativt om respektive styrelseledamot var för sig. Det finns ingen fastlagd 
praxis, det är föreningsstämman som varje år beslutar på vilket sätt frågan om 
ansvarsfrihet ska prövas. 

Föreningsstämmans ordförande ska följaktligen ställa frågan till föreningsstämman om 
man anser att ansvarsfriheten kan tas i ett beslut för hela styrelsen.  



 

 

Ovan sagda gäller även för eventuellt ombud som genom fullmakt företräder en 
styrelseledamot. Då jävsreglerna följer av ovan nämnd lagregel är det inte upp till 
föreningsstämman att besluta i frågan, utöver vad som har sagts ovan rörande i vilken 
ordning ansvarsfriheten prövas. Frågan om ansvarsfrihet är därtill avgjord i samband 
med den punkten på dagordningen, innan aktuell motion prövas.  

Sammanfattningsvis är styrelsen överens med motionären om att  

jävsreglerna är tillämpliga och att styrelseledamot inte får rösta avseende sin egen 
ansvarsfrihet i enlighet med ovan sagda.  

Styrelsens anser motionen besvarad.  
 



 

 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Motion: Avtal och pris för el  

Styrelsens svar: Tack för din motion. Styrelsen ser att delar av motionen är fel. Det 
beror nog mest på att man inte är insatt i hur det förvaltade elavtalet fungerar. 
Styrelsen hoppas på att snart kunna komma ut med information om hur avtalet 
fungerar för att skapa en större förståelse kring föreningens elpriser. (Det planeras 
göras på vår hemsida.) Att mäta elen individuellt är ett bra sätt att få en rättvis 
fördelning av kostnaden på det som förbrukas. På så sätt måste hushållen i föreningen 
ta ansvar för sin elförbrukning. Hushåll som inte förbrukar mycket el ska inte behöva 
betala för andra hushåll som förbrukar mer. Det är också ett sätt att se sin 
miljöpåverkan. Den tekniska lösningen i våra fastigheter hindrar oss idag från att 
kunna teckna egna elavtal, men IMD (som lösningen kallas) är en förutsättning för att i 
framtiden kunna använda oss av exempelvis solceller. 

 
Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen men att snarast få ut information 
kring hur elavtalet fungerar.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
Tillämpning av föreningens stadgar 
Att föreningen använder sig av regeln för uteslutning ur föreningen  

Jag anser att det är tragiskt att vår föreningsrätt har blivit åsidosatt genom att våra stämmor flera 
gånger har blivit saboterade genom störande beteende vilket resulterat i avbrutna möten. 
Det är synd att Fritidskommittén blivit störda i sitt arbete. Det är barnen och boenden som går miste 
om verksamheten. Det skall inte vara tillåtet att attackera boenden vare sig verbalt eller kroppsligt. Det 
skall inte vara tillåtet att utan tillstånd fotografera, filma eller göra ljudupptagningar av boenden.  
Botkyrka 20230203 
Yvonne Nieminen Trädesvägen 12  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Motion: Tillämpning av föreningens stadgar  

Styrelsens svar: Tack för din motion. 
Motionären lyfter vikten om vett och etikett och dess betydelse på föreningens 
stämmor och i boende området. Vi delar uppfattningen om att störande beteende har 
förekommit och försämrat ordningen på stämmorna på senare år. Detta är 
oroväckande.  

Föreningens välfungerande Fritidskommitté har blivit lidande av samma störande 
beteende. Detta är beklagligt då barnen i föreningen blivit mest lidande då 
verksamheten inte fungerat pga hot  

och trakasserier.  

Det är inte tillåtet att filma, fotografera eller göra ljudupptagningar, inspelningar av 
boenden och kränka integritet utan medgivande. 

Vi delar uppfattningen om att vid fortsatta störande beteende uteslutning ur 
föreningen kan bli aktuellt med stöd av tillämpning av föreningens stadgar.  

Styrelsen anser motionen besvarad.  

 


